
Az informatika munkaközösség véleménye a tagintézmény-vezetői 

pályázatról 

 

A munkaközösségünk tagjai megismerték a pályázat tartalmát és a következő közös 

véleményt fogalmazták meg: 

 

A pályázat formailag megfelelően szerkesztett, igényes, esztétikus kivitelezésű munka. 

Helyzetelemzése, jövőképe teljesen reális, megbízott igazgatóként most is azon munkálkodik, 

hogy öregbítse iskolánk hírnevét.  

A pályázót a Bánkihoz erős kötelék köti, hiszen diákként is itt tanult, valamint több 

mint 20 éve iskolánk tanára. Mivel korábban igazgatóhelyettesként dolgozott 

intézményünkben, ezért megfelelő rálátással bír az iskolával kapcsolatos vezetési feladatokra, 

ezt pályázata is tükrözi. Fontosnak érzi az emberi kapcsolatokat, a kommunikációt, a 

személyes törődést, ami mindannyiunk számára nagyon fontos a jó munkahelyi légkör 

megteremtéséhez. 

 

Az informatika munkaközösség Juhász Ferenc vezetői programját és kinevezését támogatja. 
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